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 Brussel, juni 2008 
 
Geachte burgemeester Thielemans, 
 
 
U hebt de buurtbewoners en het Comité Alhambra onlangs een brief gestuurd als antwoord op de vele klachten 
die u vanuit de Alhambrawijk ontving, waarvoor dank. 
 
Hoewel u de prostitutieproblematiek op een cijfermatige manier blijft benaderen merken we anderzijds toch dat u 
erkent dat de overlast de laaste maanden nog is toegenomen, en dat u bereid bent om verdere maatregelen te 
nemen. Dat stemt ons hoopvol. 
 
Een beter gebruik van de politiecamera’s, een verhoging van de belastingsdruk op de afwerkhotels, 
doorgedreven politieacties, controle van cafés die geld slaan uit prostitutie, een mobiel politiecommissariaat, … 
kunnen helpen om de verdere uitbreiding van de straatprostitutie tegen te gaan. 
 
Vele buurtbewoners kijken alvast reikhalzend uit naar het ‘mobiele paaltjesplan’ dat ervoor kan zorgen dat 
bepaalde straten ’s nachts worden afgesloten (onze petitie heeft al meer dan 250 handtekeningen). Dat plan zal 
niet alleen onze nachtrust flink verbeteren, het is ook een tastbaar en duidelijk signaal naar bepaalde 
prostitutiemiddens toe dat zij niet langer heer en meester zijn over de wijk. 
 
Een Task Force om dit alles in goede banen te leiden is een uistekend idee, in het verleden ontbrak nogal vaak 
een coordinatie tussen de verschillende diensten.  
 
En natuurlijk willen wij graag bijstaan waar het kan. Het Comité Alhambra is altijd voorstander geweest van de 
dialoog, wat we in het verleden vaak met u gehad hebben. De laatste jaren echter liep de communicatie uiterst 
stroef. Wij hopen dat dit mag veranderen, en dat we op een constructieve manier snel tot concrete oplossingen 
kunnen komen.  
 
Zoals u weet heeft de Alhambrawijk alles om uit te groeien tot een positieve stadskern: een goeie mix aan 
bewoners, theaters, de hernieuwde kaaien, de Lakensestraat die hopelijk zal heropleven tot een bloeiende 
handelscentrum, enz. Het is daarom in het belang niet alleen van de buurtbewoners maar ook voor de 
omliggende wijken en de stad als geheel dat de straatprostitutie niet langer getolereerd wordt in een woonwijk en 
ergens anders een plek krijgt waar het voor minder conflicten zorgt en mischien beter gemanaged kan worden. 
Dit kan dan wellicht ook een voordeel opleveren voor de prostituees (bijvoorbeeld door op die plaats ook 
medische opvang, psychologische opvolging, jurdische bijstand, enz te verlenen).  
 
 
Wij hopen dat we samen dit doel kunnen bewerkstelligen en kijken alvast uit naar een hernieuwde dialoog. 
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